
 
 
 
 
 
Til alle bestyrelsesmedlemmer og 1. suppleant. 
 
Du indkaldes herved til bestyrelsesmøde i Brædstrup Lokalråd 
 

Tirsdag den 7. maj 2024, kl. 20.00 
 
i Brædstrup Hallen, Skovvejen 29C, 8740 Brædstrup. 
 
Afbud: Jøren Broch. 
 
DAGSORDEN: 
 
Velkommen til Pernille Amstrup-Bønløkke, der er nyvalgt 1. suppleant.  
  

1. Konstituering af bestyrelsen: 
a. Valg af formand. 

• Frants Arboe er valgt. 
b. Valg af næstformand. 

• Helle Voldbyer valgt. 
c. Valg af sekretær. 

• Britta Würtz Jensen er valgt. 
d. Valg af kasserer. 

• Søren Munk er valgt. 
e. Valg af et Forretningsudvalg på 3 personer, hvoraf den ene skal være formanden.  

• Frants Arboe, Michael Dalby Frisk og Theis Steen Hansen er valgt. 
2. Opfølgning på dialogmøde mellem lokale byrådspolitikkere og Brædstrup Lokalråd.  

• Dialogmødet med de lokale politikere blev drøftet. Vi skal forberede os godt til 
budgetforhandlingerne 2025. 

3. Områdefornyelsen i Brædstrup – Tinghusparken: 
a. Indvielse af Tinghusparken – Evaluering af arrangementet. 

• Arrangementet var flot. Vi kunne ønske os, at flere borgere havde deltaget især ville det have 
været dejligt med flere børn. 

b. Hvad der ellers kan være. 
• Der er aftalt 2 møder med Horsens Kommune d. 21. maj, et møde om søen i Tinghusparken, 

og et møde om kunst i det offentlige rum. Frants og Michael deltager for Lokalrådet. Jonna 
formidler kontakt til Kunstforeningen om de vil deltage i mødet om kunst. 

4. Møder med andre lokalråd 
a. Helle Voldby og Frants Arboe har afholdt møde med Hans Jørgen Jensen, Nørre Snede Lokalråd. 

Referat fra mødet.  
• Frants og Helle har været �l møde med Nr. Snede Lokalråd for at få ideer �l lokalrådsarbejdet.  

Det afgørende er frivillighed. Desuden er det vig�gt at vi bliver gode �l at søge fonde. En 
portal er “Find Fonden” der kan benytes for kr. 90,00 pr. mdr. Vi kan evt. afprøve 
fondssøgning i Tinghusparken.  

b. Kontakter til andre lokalråd.  
• Det er endnu ikke lykkedes at etablere kontakt til andre lokalråd. 

5. Drøftelse af mødeplan for 2024/25. 
• Mødeplan for det kommende år blev drøftet. Vi holder fast ved tirsdag eller onsdag aften. 

Mødeplanen godkendes på næste møde. 



6. Drøftelse af hvordan vi tilrettelægger arbejdet i Lokalrådet i 2024/25. 
• De nuværende arbejdsgrupper fungerer ikke optimalt. Det blev diskuteret, om vi skulle 

forsøge en anden mere projektorienteret fremgangsmåde. Vi skal forsøge at inddrage byens 
borgere mere. En mulighed var at invitere til idemøde og lave arbejdsgrupper med borgerne. 
Møde i oktober vil være optimalt. 

7. Orientering omkring sonderinger og drøftelser i forhold til at etablere et kulturhus i Brædstrup. 
• Etablering af kulturhus blev drøftet 

8. Opfølgning på igangværende projekter: 
a. Brædstrup Humanitær Forening leder efter ideer til projekter de kan støtte.   

• Det blev besluttet at ansøge Brædstrup Humanitær Forening om midler til nye 
indgangsportaler i Folkeparken. Michael og Helle laver oplæg, og Frants skriver ansøgningen. 

b. Kalenderfunktion under Business Brædstrup – nedlæggelse af Lokalrådets kalenderfunktion.  
• Kalenderen er nedlagt på Lokalrådets hjemmeside. 

c. Jonna Wolter Sørensen orienterer om status på mulighederne for etablering af mindfulnesssti i 
skoven og parken. 
• Mindfulnessstien i Folkeparken og skoven er godkendt af kommunen. Plan og budget er 

sendt til Borgerforeningen. Afventer Borgerforeningens beslutning. 
d. Status på etablering af helårs gangsti rundt om Ring Sø.  

• En omlægning/etablering af helårssti rundt om Ring sø, er omfattet af anlægsstoppet. Frants 
kontakter kommunen igen. 

e. Status på opgradering af den grusbelagte sti fra Søndergade til foden af Klovenhøj.   
• Stien ved Klovenhøj er under etablering. 

f. Lokalrådet har flere gange skrevet til Horsens kommune vedr. vedligeholdelse af Naturstien, der 
flere steder trænger til ny asfalt. Spørgsmålet blev rejst på generalforsamlingen den 25. april 
2023. Sagen er i proces ved kommunen, men vi mangler endelig tilbagemelding.  
• Punktet udskydes til næste møde 

g. Henvendelse til Horsens kommune vedr. ønske om flere skilte med ”Knallertkørsel forbudt” på 
Banestien. Sagen er i proces ved kommunen, men vi mangler endelig tilbagemelding.  
• Intet nyt i sagen 

h. Bypedellerne i Brædstrup. 
• Intet at bemærke fra Bypedellerne. Det kører bare 

9. Nye ideer til initiativer fra Brædstrup Lokalråd.  
• Igen opstod diskussion om arbejdsgrupper eller ej. Frants kommer med oplæg til næste 

møde. Der er aftalt et dialogmøde med Business Brædstrup om opgavefordeling. Helle og 
Frants deltager. 

10. Andre spørgsmål. 
• Ingen andre spørgsmål 

 
 
Med venlig hilsen 
Frants Arboe 
 
 
 
 
 
 
 
Kommende mødedatoer: 
Tirsdag den 11. juni 2024, kl. 19.00   Bestyrelsesmøde 
 
 
 
 
 


